

M Wellness Rewards

01 .02 ~ 27 .02

Redeem free gift(s) when you fulfill the specified criteria in a single receipt
Valid in conjunction with the "Exclusive Perks for New Partners" Promotion



Min. Requirement $\geq$ SV20,000

[^]Net payable amount $\approx$ RM 18,000

Total worth up to **RM 2,290**



SG021

Shoulder Support

- Dark Grey



NS0016

Bio Clean Detergent

- 125ml



worth
RM 690

Total worth up to RM1,600



Min. Requirement $\geq$ SV7,200

[^]Net payable amount $\approx$ RM 6,480

worth
RM 690



AS049

Eye Mask

- Navy Blue



SG012

Knee Support (1 Pair/Pk)

- Gray, M/L



FREE DELIVERY

With a minimum spend of **RM3,000***
in a single receipt

NI Birthday Perk

Redeem your NI Birthday Perk in
birthday month when you meet the
criteria of Gift Set A or Gift Set B.



NOT FOR SALE

SA808 NIYA
- Gray/Cherry Pink
worth RM 510

NEFFUL (MALAYSIA) SDN BHD (200601007191)(AJL 931652)
KUALA LUMPUR OFFICE

A UBN Banking Hall, No 1,
Lorong P.Ramlee, 50250 Kuala Lumpur.
T +03 2031 1177
E customer@nefful.com.my

SARAWAK OFFICE

A G & 1st, Sublot 22, Lot 12248, Trinity Hub,
Jalan Datuk Tawi Sli, 93250, Sarawak.
T +6082 545588
E kuc_customer@nefful.com.my

PENANG OFFICE

A G-13-1, G-13-2, Lorong Bayan Indah
1, Bay Avenue, 11900, Penang.
T +604 6384-188
E pen_customer@nefful.com.my

NI52
CO-CREATING 52 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

Terms & Conditions

- Promotion period is valid from 01.02.2026 till 27.02.2026.
- All orders submitted from 16.02.2026 till 23.02.2026 shall be processed on 24.02.2026 due to Lunar New Year Closure 2026.
- The qualifying requirement in this promotion is based on Malaysia sales volume in a single receipt. The abovementioned "Net Payable Amount" is only for reference.
- Purchase of business support materials and/or top-up on product exchange will not be taken into consideration for sales volume accumulation in this promotion and/or qualify for free delivery.
- Amendments on orders or combining orders are not allowed after payment has been made.
- Qualified purchase is entitled to redeem 1 set of the stipulated gift(s) stated above and is valid in conjunction with "Exclusive Perks for New Partners" promotions; payment with product vouchers is not applicable, unless stated otherwise.
- The total amount and sales volume of exchanged products shall be equivalent or more than the returned products.
- Independent distributor who wish to redeem the NI Birthday Perk must indicate [Birthday Month] on the order form. Free gift will not be issued for order that failed to indicate [Birthday Month], only limited quantity is available in each month, given out on a first come first serve basis, strictly while stocks last.
- Please indicate [Birthday Month] on the order form. Free gift will not be issued for order that failed to indicate [Birthday Month].
- Products exchange is not allowed for free gift items; strictly while stocks last. Nefful Malaysia reserves the right to change or substitute the items of similar value if the original product runs out of stock.
- Minimum shipping fee of RM20 (Peninsular) or RM80 (East Malaysia) is required should the minimum amount spent is lower than stipulated. **Additional charges for orders of Bio Clean Detergent and Distributor Kit are applicable as follow:**
 - > Peninsular - Bio Clean Detergent (625ml/500ml/125ml) - RM1 per bottle/box; (1200ml) - RM2 per bottle; Distributor Kit - RM5 per kit.
 - > East Malaysia - Bio Clean Detergent (625ml/500ml/125ml) - RM6 per bottle/box; (1200ml) - RM12 per bottle; Distributor Kit - RM10 per kit.
- In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned.
- Nefful Malaysia reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.

妮的健康禮贈

01.02 ~ 27.02

單張發票合計業績達各活動標準者，即可獲贈一份滿額好禮
可與「新人專屬好禮」活動合併計算



業績標準 ≥ SV20,000

^ 應付金額 ≈ RM 18,000

總價值高達 **RM 2,290**



SG021

護肩

- 深灰



NS0016

潔淨洗劑

- 125ml

總價值高達 RM 1,600



價值
RM 690



業績標準 ≥ SV 7,200

^ 應付金額 ≈ RM 6,480

價值
RM690



AS049

眼罩

- 深藍



SG012

悠活護膝(一雙裝)

- 深灰色, M/L



免費運送

單張發票消費滿額 **RM3000***
即可享有此服務

妮的生日禮

於生日當月，符合贈禮A或贈禮B
活動標準者，即可領取妮的生日禮。



非賣品

SA808 妮亞

- 灰色 / 粉色
價值 RM 510

NEFFUL (MALAYSIA) SDN BHD (200601007191)(AJL 931652)
KUALA LUMPUR OFFICE

A UBN Banking Hall, No 1,
Lorong P.Ramlee, 50250 Kuala Lumpur.
T +03 2031 1177
E customer@nefful.com.my

SARAWAK OFFICE

A G & 1st, Sublot 22, Lot 12248, Trinity Hub,
Jalan Datuk Tawi Sli, 93250, Sarawak.
T +6082 545588
E kuc_customer@nefful.com.my

PENANG OFFICE

A G-13-1, G-13-2, Lorong Bayan Indah
1, Bay Avenue, 11900, Penang.
T +604 6384-188
E pen_customer@nefful.com.my

N52
CO-CREATING 52 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

條件與規則

- 此特惠活動期間為01.02.2026至27.02.2026。
- 茲因2026年春節連續假期，凡於16.02.2026至23.02.2026期間提交之訂貨單，公司將於24.02.2026起恢復訂貨單配送作業。
- 此活動標準係以單張發票合計之馬來西亞業績為標準，以上所註之「應付金額」為約略估算之參考金額。
- 本活動業績標準及/或免運活動付款金額之計算不含購買輔消商品之金額，亦不含良品換貨支付差額部分。
- 所有訂單付款完成後，恕不得更改或合併訂單。
- 本活動單張發票業績僅限兌換一份贈品及與「新人專屬好禮」活動合併計算，恕不受理商品抵用券，除非另作聲明。
- 如需換貨，更換之商品總金額及業績需相等或大於原商品之總金額及業績。
- 欲領取妮的生日禮之直銷商須於訂購單上勾選[生日禮]。未註明而未收到生日專屬好禮者，恕不補發，每月贈禮數量有限，先買先得，送罄為止。

- 妮的生日禮活動適用於妮芙露馬來西亞入會籍之獨立直銷商，限買受人2026年生日當月內兌換一次；夫妻合併則以代表人之生日為準。
- 贈品恕不接受換貨，若贈品送罄，妮芙露馬來西亞保留以等值商品替代之權利。
- 訂單金額未達RM3,000者需自付基本運費RM20(西馬郵寄)或RM80(東馬郵寄)。
- 含潔淨洗劑及事業袋之訂單將征收額外運費：
> 西馬 - 潔淨洗劑(625ml/500ml/125ml) - RM1 (每瓶/組); (1,200ml) - RM2 (每瓶/組); 事業袋 - RM5 (每組)。
> 東馬 - 潔淨洗劑(625ml/500ml/125ml) - RM6 (每瓶/組); (1,200ml) - RM12 (每瓶/組); 事業袋 - RM10 (每組)。
- 解約退貨時，須將贈品退還公司。
- 妮芙露馬來西亞保留更改活動內容之權利。